
 

 

Geachte heer van Zanten, 
 
HC Souburgh is een ambitieuze hockeyvereniging waar een positieve sfeer, sportiviteit & 
respect, samenwerking en betrokkenheid belangrijk zijn. Er is plaats voor plezier in de sport 
en voor de ambitie om te presteren. Uit het contact van de accountmanager van de KNHB 
met het bestuur van HC Souburgh blijkt dat de vereniging samen met de KNHB gewerkt 
heeft aan een Strategisch plan voor de toekomst van de vereniging. Daarnaast is Souburgh 

proactief deelnemer aan het Sportakkoord binnen de gemeente én is het bestuur gestart met 
een ondersteuningstraject vanuit de Rabobank.  
 
De vereniging heeft een accommodatie met twee velden. Ze stellen hun complex open voor 

zowel leden als niet leden, met verschillende initiatieven (o.a. activiteiten/evenementen 
schoolgemeenschappen) waarbij het clubhuis centraal wordt gesteld als ontmoetingsplaats. 
Ook ambieert de vereniging hun maatschappelijke rol verder te versterken, door meer 

jongeren en ouderen uit de wijk/regio in beweging te krijgen.  
 
Vanuit de Strategische pijlers, met betrekking tot de eigen accommodatie, heeft de 
vereniging de wens om op termijn een waterveld aan te leggen. Watervelden zijn de velden 
in Nederland waar de sport hockey in al zijn technisch en tactische vormen uitgevoerd kan 
worden (zie bijlage voor cijfers over aantallen watervelden). Op de twee andere typen velden 
(semi- en zandvelden) is dat niet aan de orde. Was het een aantal jaren geleden vooral voor 

de top om op watervelden te spelen, nu is het voor iedereen een veldtype waarop gehockeyd 
zou moeten worden. Zowel een tophockeyer, maar ook een meisje wat in de MB2 speelt, c.q. 
wat in de jongste jeugd speelt, verdient het om een Chop te kunnen uitvoeren, om een 
goede lift pass te geven, om snel te hockeyen. En ook de veteraan in Veteranen B wil graag 
op een waterveld spelen wat in bijvoorbeeld schokabsorptie een stuk aangenamer aanvoelt 
voor rug en ledenmaten dan een zandveld (de norm voor schokabsorptie in Nederland is 

tussen 30 en 70%, watervelden zitten tussen 45 en hoger, terwijl zandvelden vaak tussen 30 

en 45 zitten). 
 
Daarbij blijkt uit onderzoek, dat de KNHB in 2018 heeft uitgevoerd, dat hockeyende 12-18 
jarigen een waterveld erg belangrijk vinden in het aanbod van een vereniging. Aangezien de 
uitstroom in deze leeftijdscategorie in het algemeen groot is, is een waterveld een van de 
mogelijkheden om deze groep voor de vereniging te behouden. Dit zou ook voor HC 

Souburgh kunnen gelden. Als namelijk naar de ledenverdeling van de vereniging gekeken 
wordt, is te zien dat er een uitstroom van leden is tussen de leeftijdscategorieën 12-17 jaar 
en 18-24 jaar.  
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In de ambitie om te groeien naar 450-500 leden is de vereniging aan de slag om de kwaliteit 

van het technisch kader te verbeteren. Naast deze ingezette koers om meer leden aan te 
trekken en bestaande leden te behouden, kan een waterveld de vereniging helpen om hun 
ambitie te realiseren.  
 
Kortom, een waterveld kan voor HC Souburgh echt van toegevoegde waarde zijn: in de 
ontwikkeling van de vereniging, het aantrekken en behouden van spelers en de 
aantrekkelijkheid van de accommodatie.  

 
Met vriendelijke groet,  
 

 
 
Erik Cornelissen 
Voorzitter KNHB 
 
 
 

Bijlage: zie volgende pagina. 
 
 
 
 

 
 

 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 

 
 

 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 



 

 

 
 

BIJLAGE 
 
Nieuwe aanleg/renovatie velden  
 

 
 
 

Watervelden in Nederland 
 
 
 
 

 
 

 
 
 
 
 
  
Watervelden in Zuid-Holland 

 
60 watervelden  
Waarvan 44 verenigingen minimaal 1 waterveld 
 


